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Referat 
Skolebestyrelses- 
møde   

Dato: 11. februar 2021 
Sted: Google Meet  
Tid: 17.00-19.15 

Mødeleder/facilitator: Mette Thrane   Referent: Bjørn Fouchard 

Forældrerepræsentanter: Mette Thrane Nielsen (formand), Merete Jelsbak Langseth, Lene Westergaard, Finn Knudsen, Maiken Skovmøller Isberg, Kristina 
Ørbæk Larsen  

Medarbejderrepræsentanter: Stefan Tausen (Ravnsholt), Lisa Østerhegn (Engholm), Karen Krogshøj Larsen (Kongevejen) 

Ledelsen: Morten Winther Bothe, Tine Riemann, Bjørn Fouchard, Henriette Øland, Wibe Simonsen 

Elevrepræsentanter: Andreas Jokumsen, Villas Worm, Alberte Nejstgård, Magnus Jensen 

 
Tid 
 

Indhold  
 

Formål og det, der skal udrettes under punktet 
+ organisering (sådan gør vi) 

Referat 

5  min Tjek ind 
Hvad tjekker jeg ind med? 
Hils og mød 

At komme positivt til stede på mødet med en god historie fra Krat-
bjergskolen 
 
Ansvarlig: Morten 

Der er lidt problemer med teknikken i begyndelsen af mødet. 
Derfor kom vi lidt senere i gang. Derfor blev dette punkt prio-
riteret som sidste punkt - i stedet.  Der var mange gode og 
positive historier fra hverdagens skoleliv, til trods for de re-
striktive omstændigheder. Optimismen gav en god afslutning 
på et vellykket møde.  

 
5 min 

Formål og prioritering af mø-
dets indhold 
 

Ansvarlig: Morten og Mette  

17.05 1. Opstillings- og valgmøde Der skal afholdes suppleringsvalg til SKB, da der pt. er en ledig 
plads som forældrerepræsentant. 
 
Tre forældre har meldt deres interesse på baggrund af et opslag på 
AULA. På kandidatlisten står følgende forældre, der også er invite-
rede til dette opstillings- og valgmøde: 
 

- Martin Schoubo Aasberg Bayer – afd. Ravnsholt (0A & 3B)  
- Jannie Nyholm Hansen – afd. Engholm  
- Andreas Hansen – afd. Ravnsholt (1B)  

 
 
Ansvarlig: Henriette 

Valg til 
Ordinær medlemmer og suppleanter:  
 

- Andreas Hansen – afd. Ravnsholt (1B)  var kortvarigt 
med til mødet i begyndelsen.  

 
Når der kommer et valg, som er afgjort, glæder vi os til at 
byde nye medlemmer velkommen. 

17.25 2. Godkendelse af referat 
fra sidste møde (bilag 1) 

Ansvarlig: Mette OK – ingen bemærkninger 

 3. Godkendelse af dagsor-
denen 

Ansvarlig: Mette OK – ingen bemærkninger 
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17.30 4. Nyt fra Elevrådet Ansvarlig: Mette -  Ravnsholt har ikke noget nyt Der var ikke møde, fordi 
læreren var blevet syg. 

-  
- Engholm har lige haft møde. Der en lang liste, fortæller 

Andreas. Han ridser hovedpointerne op:  
- 0-4 glade for at være tilbage 
- 8. klasser synes at der mangler lidt interesse for under-

visningen – sådan i almindelighed under fjernundervis-
ningen, fra elevernes side. 

- Der opleves til tider tekniske problemer med Meet. Der 
har i det hele taget været tekniske problemer på flere 
fronter. Det er nu i bedring. Der er nedsat en arbejds-
gruppe til optimering.  

- Proces i elevrådet vedr. ombygning og læringsmiljø 
- Tine tilføjer, at formålet med mødet var at få alle input 

fra eleverne. Vi har lavet en covidsikker kreativ proces på 
Pinterest istedet. Denne fortsætter i klasserne. 

17.50 5. Drøftelse af genåbning 
og elevtrivsel i forbin-
delse med fjernundervis-
ning 

Ansvarlig: Mette og Morten Drøftelse af genåbning og elevtrivsel i forbindelse med 
fjernundervisning på Eng og Rav: 
Ravn: Wibe: 0-4 var rørende glade for at komme skole. Stor 
begejstring fra eleverne og forældrene.  Lærerne er generelt 
også rigtig glade for at være tilbage. 
5-8 kl. Stefan fortæller, at der også skal være endnu mere fo-
kus på trivsel. Vi har ændret lidt på pausetiderne 
 
Eng: Tine: stor tilfredshed under omstændighederne. 
Kristina: min søn er glad for at komme skole.  
M.h.t. 6 kl. er der spørgsmål om trivslen også tilgodeses her? 
Bliver der spurgt ind til de enkelte elevers trivsel? 
Tine: vi har fokus på trivsel. Vi ved, at de sidder meget alene 
derhjemme. Det klare indtryk er, at der er stor fokus på trivs-
len. 
MWB: Vi har meget fokus på det i ledelsen og at kommuni-
kere ud, at det er vigtigt, at det ikke kun er fagfagligheden der 
er i fokus. Der skal bevægelse og humør ind i hverdagen. 
Wibe: Ulla fra AU har lavet nogle spændende tiltag vedr. fo-
kusgrupper vedr. trivsel. Der er indgået et samarbejde. 
Tine: I dagligdagen har vi også stor fokus på de børn der er i 
skole - og har været det hele tiden kva nødundervisningen. 
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Her bliver også leget og kælket osv. 
Andreas synes, at der god fokus. 
Lene: Børnene skal tages ud en ad gangen og spørges til hvor-
dan de har det. Der kan være børn der gemmer sig. Lene har 
ikke oplevet hendes barn bliver talt med alene. 1:1 
MWB: lærerne har meget godt styr på det. Det er meget indi-
viduelt hvordan det foregår, men der er enesamtaler med 
eleverne som der skal og bør.  
Maiken: Godt med SFO i egen klasse  
 

18.20 6. Godkendelse af regnskab 
for 2020 og godkendelse 
af budget for 2021 (bilag 
2) 

Ansvarlig: Morten og Henriette MWB fortæller om regnskabet. Der er underskud på 1.8. mio. 
kr. fordi vi ikke er blevet kompenseret for corunaregnskabet. 
(endnu)  
Vi fik 500.000 kr. i maj, men har ikke fået noget i år, endnu. 
Kristina spørger, om vi er blevet lovet et bestemt beløb? 
MWB:  Borgmesteren har rykket for pengene. Der er forslået 
skolechefen at vi trækker beløbet fra i år, så underskuddet 
ikke fremgår i budgettet.  
Mht. Bestyrelsesrapporten er vi ikke helt i land endnu. Skole-
delen er nu på plads. I budgetrapporten kan det være svært 
at se detaljerne for andre end fagpersoner. Men nu har vi 
fået en mere udpenslet rapport som viser hvad vi bruger pr. 
mdr. (forbrugsprocenten) 
Vi har en for høj forbrugsprocent for SFOén p.t. men, den 
post skal på plads snarest, så det bliver mere overskueligt.  
Rapporten sendes ud efter SKB-mødet i dag. 
 Der er forskel på de to matriklers forbrugsprocent på grund 
af vikarbudget og afskedigelserne på Ravnsholt. 

18.30 7. Godkendelse af timefor-
delingsplan (bilag 3) 

Ansvarlig: Morten og Henriette Anders Frøkjær fra Ravnsholt fortæller om timefordelingspla-
nen. Den følger ministeriets lovbunde tal. Anders præsente-
rer et ark. SE BILAG 3.  
Lene: spørger vedr. konverteringen af fagtimer til fagdage. 
AF: Der er overblik over det – og tallene passer.  

18.40 8. Status på skoleindskriv-
ning 
 

Ansvarlig: Morten Status på skoleindskrivning er: 107 børn på Kratbjerg 
50 til Ravn 
57 til Eng 
Vi holder fast i samme antal spor. 
Det betyder større klasser Ravnsholt. 
Vi er mest optaget af få nogle gode klassestørrelser. Vi tæn-
ker ikke på at flytte børn i mellem matriklerne.  
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18.45 9. Orientering om brug af 
specialmidler i Allerød 

Ansvarlig: Mette og Morten Opmærksomhed:  Distriktsskolerne betaler ca. 250.000 kr. pr. 
specialbarn, hvis de bor i distriktet. Nogle af de børn ser vi al-
drig på skolen. Hensigten med uddelingen af specialmidlerne 
var at den enkelte skole skulle løse opgaven ude på skolerne. 
Men børnene kommer rundt på specialskolerne – Et eks. Er 
Lynge skole, hvor Maglebjerg skolen ligger. De børn kommer 
aldrig på Lynge skole. Forældrene vælger området pga. Mag-
lebjergskolen – men Lynge skole betaler.  
En general debat i SKB om det unfair i det politiske system. En 
opfordring til bestyrelsesformændene om at råbe højt om 
dette. Mette tager fat i de andre formænd. 

18.55 10. Status på drøftelse af di-
gital kommunikation 
mellem skole og hjem 

Ansvarlig: Mette Mette og Finn. Der kommer et spørgeskema til KFR-foræl-
drene mht. input. Mette og Finn arbejder med et udkast til 
SKB. Lene byder sig til med at bistå med at overholde en se-
nere aftalt deadline. 
Tine har haft emnet med i elevrådet. Med god feedback. 

19.05 11. Orientering om Google-
platformen (bilag 4) 
 

Ansvarlig: Morten Morten fortæller om Google-platformen (bilag 4) 
Er den sikker? Youtube i gennem Google konto var et enkelt-
sående problem i Allerød (og Helsingør). Det er kommunen, 
der skal garantere, at det er sikket. 
Merete: det er blevet sværere som forældre at åbne goog-
ledokumenter på min PC. F.eks. sheets og docs. Der er nogle 
tekniske udfordringer med det. 
Børn med googleopsætninger har ikke problemer. Man (lære-
rene) skal være opmærksomme på, hvilket format man sen-
der til forældrene, så de også kan åbne dokumenterne.  
 

19.10 12. Meddelelser fra ledelse, 
personale og forældre 

Ansvarlig: Mette Tine: fortæller om byggeprojektet og fortæller om den gode 
proces ved sidste møde. Tag og facader er i fokus p.t. Klima-
skal og indgangsparti er næste, samt indvendige døre 
Der frist sidst i marts til at få det udbud til håndværkere. 21st 
Century skills er i fokus. 
 
MWB fortæller om kviktest til personalet på de tre matrikler. 
2 gange om ugen er målet.  
Wibe fortæller om prøverne og informere: 
 
Prøver der afholdes I 9. klasse afholdes følgende prøver:  • 
Mundtlig dansk  • Skriftlig dansk (retskrivning, læsning og 
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skriftlig fremstilling)   • Mundtlig engelsk  • Skriftlig matema-
tik (uden hjælpemidler og med hjælpemidler)   
 
Prøver der aflyses. Alle øvrige prøver i 8., 9. og 10. klasse end 
de, som er nævnt ovenfor, aflyses.   
 Det betyder, at følgende prøver i grundskolen aflyses: • Den 
praktiske/musiske valgfagsprøve i 8. klasse • Fællesprøven i 
biologi, geografi og fysik/kemi i 9. klasse • Udtræksprøver i 9. 
klasse • Frivillige prøver i 8. og 9. klasse. 
 
Eleven skal have ophøjet sidste standpunktskarakter til prø-
vekarakter ved de aflyste prøver, som eleven skulle have væ-
ret til prøve i. 
 
Bjørn er ligeledes glad for at prøverne blev til noget. Det er 
vigtigt for de unge, at være i en prøvesituation, inden de skal 
videre i livet. Det skaber udvikling og tro på egne evner. Per-
sonligt, socialt og fagfagligt. Samtidig, er det vigtigt for de 
yngre elever at opleve, at man kan lykkedes med at komme 
kvalitativt videre i uddannelsessystemet. Det giver motivation 
og optimisme hos alle. Der er som vanligt fokus på trivsel og 
dannelse på Kongevejsskolen, selv om restriktionerne selvføl-
gelig også her spiller ind. Fredag er der fastelavn for de unge.   
 
  
 

19.15 13. Evt. 
 

Ansvarlig: Mette  

 

Temaer til SKB i marts: 

 Fortsat drøftelse af digital kommunikation 

 


